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Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Det skal undersøges hvad prisen vil være for 
et nyt cykelskur til stuehuset. 
 
Det er besluttet, at sælge de mange 
skraldespande som klubben har stående, 
som ikke allerede anvendes, men beholde 2. 
Prisen skal være kr. 250,- per stk. 
 
Bestyrelsen arbejder på en fælles aktivitet 
eller udflugt for klubbens medlemmer og 
specielt for børn og unge med afsæt i 
sponsoratet fra Vesterland. 
 

Lone 
 
 
 
 
 
 
 
Lone og Karin 

2.  Status for klubbens økonomi Vi følger vores budget og der er ingen 
ekstraordinære udgifter. 
 

 

3. Arbejdsdag 15. september Arbejdsdagen blev evalueret og vi synes at 
metoden denne gang der blev anvendt, hvor 
opgaverne blev meldt ud inden og at tiden 
var afgrænset til 3 timer virker godt for alle. 
Vi vil for fremtidige arbejdsdage arbejde for 
at alle medlemmer tager del i opgaverne. De 
opgaver der ikke varetages på dagen må de 
der ikke deltager byde ind på efterfølgende.  
 
Som medlem af klubben har vi sammen 
besluttet at alle skal hjælpe til med opgaver 
der kan varetages af medlemmerne, jf. 
klubbens vedtægter. 
 

 
 
 
 
 
 
 

4. Elevponyerne Vagtplanen for halvpartsrytterne skal også 
gælde i ferierne.  
 
Vibse og Lone holder møde med 
halvpartsrytterne efter efterårsferien for 
afklaring. 
 
Der skal laves et opslag om mulighed for 
bookning af elevponyerne i uge 42. 
 
 

 
 
 
Vibse og Lone 
 
 
 
Pia 

5. Gravning af grøfter, 
udligning af jordbunker, 
stabilgrus til løsdrifterne 

Pia følger op med Michael om tidspunkt for 
gravning af de sidste grøfter. 
 

Pia 
 
 
Mette 
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Rasmus kommer og ordner udligning af 
jordbunker og udlægning af stabilgrus i 
løsdrifterne så snart Michael er færdig. 
Mette har kontakten til Rasmus. 

 
 
 

6. Henvendelse fra skolen om 
tilbud om ridning til børn og 
unge 

Opfølgning og beslutning om vi kan tilbyde 
denne ordning: 
 
Elisabeth og Pia Nielsen har ikke mulighed 
for at byde ind på opgaven. 
 
Lone og Vibse arbejder videre på en mulig 
løsning. 

 
 
 
 
 
 
Lone og Vibse. 
 
 
 

7. Renovering af staldens 
murværk 

Opfølgning og beslutning på mødet om vi 
skal få arbejdet udført. 
 
Ingen murer har tid men vi skal kontakte 
Bent Haldan og aftale nærmere omkring 
murværket. Bent har dog først tid til foråret. 

 
 
 
Karin 
 
 
 

8. Henvendelser på mail Karen har henvendt sig vedr. rytterstuen i 
ridehal i forbindelse med oprydning. Vi har 
besluttet at bestyrelsen i fællesskab rydder 
op. 
 
Vi har takket nej til Elisabeth om at 
videreføre aktiviteter omkring kæpheste på 
nuværende tidspunkt, da vi ikke har nogen 
som har budt ind på opgaven. Elisabeth vil 
derfor hente sine ting, som står i ridehallen. 
 
 
Uro i Dansk Rideforbunds Bestyrelse. 
Klubben har modtaget flere mails fra 
formanden og bestyrelsens øvrige 
medlemmer omkring bestyrelsens 
uenigheder. Vi har besluttet, at vi følger 
situationen og afventer den ekstra ordinære 
generalforsamling. 
 

 
 
 
 

9. Drift i forhold til lejerne Vi har besluttet at markerne 13, 15 og 16 
skal lægges om til foråret så de må græsses. 
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Næste møde den ? 2024 kl. 18:30-21:00 

Derudover må springbanen græsses ca. 1 
time om dagen per hesteflok indtil banen 
bliver for blød, så den ikke ødelægges. 
 
Vi arbejder stadigvæk på en god løsning for 
anvendelse af containeren til mødding. 
 

10. Evt. Der var ikke noget til eventuelt.  
 


